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xerrem amb:
— Sr. Josep Blanc, nou presi

d en  d e  la M an com un ita t d e  
Municipis d e  la V a ll d e  C a m 
prodon, e n h o rab o n a  pel c à 
rrec. ¿Ens pot dir c o m  ha a n a t  
això?

—  Molt senzillam ent, l’equip de 
govern de l’A juntam ent de Cam 
prodon em va proposar i els re
presentants dels altres ajunta
ments de de la Vall em varen 
votar — de la qual cosa en vaig 
estar molt content—  i aquí estic.

— ¿Li sem bla  que  des d e  la  
M ancom unita t d e  la Vall es 
pot fer una fe ina  p rà c tica  res
p e c te  d e  la con servac ió  del 
m edi am b ien t, tan  im portant 
per si m ate ix  c o m  per a c o n s e 
guir una im atge  turística d e  
qualitat?

—  Des de la M ancom unitat se
guirem treballant en la promocioó 
turística, per això hem de cuidar 
el medi am bient tan per conseguir 
un turism e de qualitat com per 
conservar els paratges tan her
mosos on tenim  la sort de viure. 
Ja tenim una entrevista concerta
da el dia 17 d ’aquest mes amb el 
Conseller de Turisme per treballar 
en aquesta direcció.

— Q u è  en pensa  d e  la  Deli
m itac ió  d ’Espais d ’Interès N a 
tural (PEIN) d e  l’A lta  Vall del 
Ter i d e  les posteriors re ta lla 
des arbitràries fetes a l m arg e

les característiques del 
propi espai a  protegir?

—  A la propera jun ta  de la 
M ancom unitat penso posar 
aquest tema a consideració. La 
meva postura personal — per les 
raons de qualitat ambiental que 
he exposat abans—  és que la 
Vall de Cariat i la zona de C arbo
ners s ’han de protegir. Hem de 
tenir en compte que les pro tec
cions no són tan lesives com al
guns es pensen, els espais prote
gits tenen unes subvencions que 
si es saben buscar. Pot ser un 
benefici pels a juntam ents i pels

Josep Blanc i Soler és na
tural de Camprodon —de la 
Colònia— i té 45 anys. Va 
estudiar el segon grau de 
formació professional agrà
ria, especialitat forestal i ac
tualment treballa al Departa
ment d’Agricultura com a 
agent tècnic.

Abans d'estar destinat a 
la comarca havia opositat a 
ICONA fent 2 anys a l'esco
la forestal de Jaca i 2 anys 
a l’escola de Santa Coloma 
de Farnés. Més tard va opo- 
sitar a Valladolid i treballà a 
Soria en la creació d’un 
parc natural «El carión de 
río Lobos” d’on en va treure 
una bona experiència que 
pensa que li ha d'ésser molt 
útil en les seves actuals res
ponsabilitats polítiques.

Es considera actiu, dinà
mic i anàrquic. Creu en les 
persones i afirma moure’s 
més per impuls que per 
ideologia. La seva preocu
pació per conservar la belle
sa de !a nostra Vall, ha 
estat una constant al llarg 
de la conversa i una de les 
principals tasques que s’ha 
imposat al llarg d’aquesta 
etapa política que tot just 
comença.


